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SPORTRAAD 
 

 
Zitting van 11 september 2023 

Aanwezig: 
Pieter Pauwels lid Voorzitter sportraad 
Francine Bols lid VLAS seniorengym 
Carine Croon lid Happy Spirit 
Martine Verheye lid Happy Spirit 
Juul Beullens lid Joggingclub Icarus 
Ellen Vandenschrick  lid Joggingclub Icarus 
Willy Valenberghs lid Tornado 
Steven Aldenkamp lid Hebobad 
Theo Bonnarens lid BCB/BBC 
Carine Maes lid Gold Star 
Pierre Methot lid Judo Jigoro 
Nelly Verhoeven lid Ritmica 
Tamara Vranckx lid Vrienden van Mich 
Maurits Pauwels lid Verenigde sportvrienden 
Katrien Thyssen lid Yoga Boortmeerbeek 
Yvan Verheyen lid The Fonzies 
Wilfried Van Der Wielen lid The Fonzies 
Karen Wera lid De Werveling 
Griet Janssens secretaris administratie 
 
Verontschuldigd: Herman De Coster, Maarten Peeters, Mich Vanrusselt, Herman Valenberghs 
 
 

1. Verslag sportraad 8 mei 2023 
 
Geen opmerkingen. 
 
Willy vraagt om het verslag vroeger op te sturen. 
 
 

2. Evaluatie Boortmeerbeek feest! 
 
Gisteren was het Boortmeerbeek feest. Een dag waar we iedereen een leuke dag willen bezorgen en 
waar de verenigingen hun vereniging in de kijker kunnen zetten. 
Redelijk weinig volk. Is dit het gevolg van het warme weer of heeft deze vorm van verenigingen in de 
kijker te zetten nood aan vernieuwing? Boortmeerbeek feest brengt eigenlijk te weinig. 
 
Timing blijft moeilijk, er was veel te doen in de buurt. Volgens de sportraad moet het in september 
blijven want oktober is te laat. 
De eetstanden hebben niet goed kunnen verkopen door de hitte. De nieuwe richtlijnen rond catering 
helpt de verenigingen ook niet om iets aan te bieden.  
De springkastelen hadden ook te warm.  
Er waren meer initiaties voorzien dit jaar wat wel positief was. We bekijken het naar de toekomst toe 
hoe we kunnen vernieuwen. En de voorkeur blijft in september. 
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Programma 2022: 

 Hapjes & drankjes 

 Kinderanimatie  

 Verenigingenmarkt  

 Springkastelen 

 Aziatische hoornaar info  

 Fietsgraveeractie 

 Initiatie boogschieten  

 Kindergrimme  

 14-15 uur: kinderdisco  

 14-17 uur: 3X3 tornooi basket  

 15 uur: optreden Vl@s 

 15.30 uur: optreden 2Step 

 15-17 uur: initiatie badminton 
 
 

3. Subsidies sportverenigingen 
 
De dossiers worden uitgedeeld aan de aanwezige clubs, in de loop van de week zullen die ook 
digitaal verstuurd worden. 
 

1. Aanvraagformulier subsidies voor sportverengingen + het subsidiereglement voor 
sportverenigingen. Dit reglement geldt voor alle sportverenigingen. 

 
2. Aanvraagformulier voor sportverenigingen met infrastructuur + reglement 

sportinfrastructuursubsidies. Dit reglement geldt enkel voor sportclubs met een eigen 
infrastructuur. Let op; infrastructuursubsidies kunnen enkel toegekend worden indien de 
bedragen bewezen kunnen worden op basis van facturen of contracten. De subsidiëring 
beloopt maximaal 80% van de ingediende kosten en wordt verhoudingsgewijze tussen de 
ingediende dossiers verdeeld. 

 
Om uw dossiers te kunnen behandelen, moeten de aanvraagformulieren correct ingevuld worden en 
met alle nodige bijlagen terugbezorgd worden aan het college van burgemeester en schepenen, 
Pastorijstraat 2, 3190 Boortmeerbeek en dit tegen uiterlijk 13 oktober 2023.  
 
 
Het nieuwe reglement werd niet goedgekeurd door het college. De burgemeester haalt aan dat 
volgende argumenten de doorslag gaven in het college: 

 Omdat sommige verenigingen uit de boot zouden vallen 

 Leden van buiten de gemeente kregen te veel punten 
 
Er is duidelijk een miscommunicatie gebeurd tussen de sportraad en het college. Het is nooit de 
bedoeling geweest dat bepaalde groepen uit de boot zouden vallen. Wel moeten we vaststellen dat 
bepaalde sportverenigingen geen ‘echte’ sportvereniging zijn, aangezien ze geen sportende leden 
hebben. Dit is het geval in het oude reglement en in het nieuwe reglement. Maar aangezien die 
verenigingen hun verdienste al die jaren wel hebben en wel sport organiseren, werden er ook altijd 
subsidies toegekend. 
Het oude subsidiereglement is niet meer up to date en zou dus wel dringend aangepast moeten 
worden. Daarom doet de sportraad het voorstel om de werkgroep rond het subsidiereglement terug 
samen te roepen en aan het college te vragen om zeker 1 lid van het college af te vaardigen om hier 
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aan deel te nemen. Zo kan er samen gewerkt worden aan een nieuw up tot date reglement voor al 
de sportverenigingen. 
 

4. Erkenning werelddansgroep  "De werveling" 
 
Karen stelt de ‘werveling’ voor: 
 
Hierbij dienen wij onze aanvraag in om als sportclub van Boortmeerbeek erkend te worden 
 
Wij zijn een volksdansgroep of werelddansgroep  "De werveling" 
 
Om de 2 weken volksdansen wij, onder leiding van Bart Van der Geest , in de parochiezaal Carpus of 
De bosuil (reeds 40 jaar). Wij hebben een 25 actieve leden. 
 
Vanaf september zijn wij een aparte sportvereniging. Tot dan waren wij onderdeel  van het 
Davidsfonds. 
 
Daar deze besloten heeft een groot deel van haar activiteiten te stoppen, gaan wij verder als aparte 
sportvereniging. 
 
Wij zijn vanaf nu een feitelijke vereniging.  Wij zijn aangesloten bij de overkoepelende organisatie 
"Danspunt" voor de verzekering van onze leden. 
 
Ons doel is: op een toffe, ontspannen manier in een leuke sfeer, samen te dansen. 
 
Het advies van de sportraad is positief. De erkenning wordt voorgelegd aan het volgend college.  
Biljart Brug heeft nog geen beslissing van het college ontvangen dat de club erkend werd. Kan dit 
doorgestuurd worden. 
 
 

5. Mogelijke vormingen (EHBO,…?) 
 

 Happy spirit is vragende partij voor EHBO opleiding. 
o Sportletsels 
o Kinderen 
o 5-6de lj van al de scholen gaan ook een opleiding krijgen vanaf dit schooljaar. 

 Eaglebee voor evenementen 

 Het statuut van de vrijwilliger 
o Staat volledig op de site van Sport Vlaanderen 
o Verzekering voor vrijwilligers 

 Gemachtigd opzichter 
 

6. Mededelingen en varia 
 Activiteiten best melden aan elkaar zodat niet al de eetdagen op hetzelfde 

weekend bv. 
 Activiteiten in de uit databank vermelden. Deze activiteiten komen 

dan automatisch op de gemeentelijke website en ook in het nieuw 
info magazine 

Alle informatie over hoe je een account aanmaakt voor de Uit Databank vind je online op hun 
site. https://www.uitdatabank.be/login/nl 

 

https://www.uitdatabank.be/login/nl


-4- 

Daar kan je ook altijd de laatste versie van de gebruikershandleiding downloaden of 
raadplegen. https://documentatie.uitdatabank.be/files/udb-handleiding.pdf 

 
Bij problemen of vragen kan je de helpdesk contacteren. 
Als gemeente geven we geen ondersteuning in het plaatsen van activiteiten op het platform. 
De vereniging is hiervoor zelf verantwoordelijk. 

 
In het infomagazine vinden de verenigingen ook telkens een deadline ( tot wanneer ze 
activiteiten kunnen ingeven die worden meegenomen in een volgende editie van het 
papieren infomagazine). 
Voor de wintereditie is dit  1 december 2023. 

 
 Uitleendienst van de provincie voor de organisatie van evenementen. 

Account aanmaken en je kan verschillende materialen aanvragen. Ook 
materiaal voor catering. Je kan tot 6 bakken ontlenen (350 bekers per bak, 
66 euro om te lenen per bak) 

 Leuven 
 Asse 
 Bekkevoort 

 Juul: scholenveldloop 28 september 2023, klaarzetten woensdag 27 
september 2023. 

 Inkom Korenweg, is daar een verbodsbord mogelijk om fietsers langs 
daar niet toe te laten want de schors wordt weggereden. 

 Carine Croon: Datum gymgala lukt niet op 1 juni. 
 Pierre herhaalt dat hij graag witte muren zou willen in de polyvalente zaal 

van de sporthal. 
 Nelly Verhoeven: hebben geen lesgever voor onderhoudsgym te geven op 

donderdagavond, daarom een warme oproep aan kandidaten. 
 Carine Maes: maand van de september, niets zien verschijnen. Er werd een 

affiche gemaakt om de deelnemende clubs extra te promoten. 
 Hevobad: Verlichting sporthal: offerte werd goedgekeurd, bestelbon werd 

opgestuurd naar de firma om te werken uit te voeren. 
 Tornooi vrienden van Mich: 25 februari, wordt in de uit databank nog 

geplaatst. 
 Willy: stand van zaken rond ‘de trage wegen’.  

 Dwangbevel van de rechter om te stoppen met een weg. 
 Wat met de andere trage wegen, Karin laat het weten aan Willy 

 Petanqueterrein: spelende kinderen lopen door het veld, zodat er accidenten 
kunnen gebruiken. Karin is op de hoogte en heeft het doorgegeven aan de 
technische dienst. 

 
Volgende vergadering wordt gepland op maandag 4 december om 19 uur in het gemeentehuis van 
Boortmeerbeek. 
 
 

Pieter Pauwels 
Voorzitter 

 Karin Derua 
Burgemeester 
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